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ZAPISNIK 

s 36. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 12. ožujka 2024. godine, s početkom u 13:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Tea Škratulja, Stefanie Milka Čihoratić, 

Antonela Hropić 

ODSUTNI ČLANOVI VIJEĆA: Matko Kovačević 

OSTALI PRISUTNI: Tarita Mašković 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila nadopunjeni dnevni red kako slijedi: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 35. sjednice Upravnog vijeća 

2. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto Zdravstvena 

voditeljica- viša medicinska sestra,  

3. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojiteljica – 

određeno, 20 sati tjedno 

4. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojiteljica- 

određeno, puno radno vrijeme  

5. Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica, 

6. Zaključak o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto stručni 

suradnik 

7. Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto asistent/pomoćnik za njegu 

8. Razno 

 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 35. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Zapisnik s 35. 

sjednice Upravnog vijeća. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 35. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa četiri glasa „za“) usvaja. 

 

AD 2. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO ZDRAVSTVENA VODITELJICA-VIŠA MEDICINSKA SESTRA 
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Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je na natječaj pristigla jedna uredna i potpuna 

prijava, od Ane Ivelja Žic te kako se, s obzirom da je nestručna, prima na određeno vrijeme, 

do pet mjeseci, na 20 sati tjedno. 

Predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa 

za radno mjesto Zdravstvena voditeljica – viša medicinska sestra. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto Zdravstvena 

voditeljica – viša medicinska sestra 

(u prilogu) 

 

 

AD 3. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO ODGOJITELJ, ODREĐENO, 20 SATI TJEDNO 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je na natječaj pristigla jedna uredna i potpuna 

prijava, od Ane Ivelja Žic te kako se, s obzirom da je nestručna, prima na određeno vrijeme, 

do pet mjeseci, na 20 sati tjedno. 

Predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa 

za radno mjesto odgojitelj. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj 

(u prilogu) 

 

AD 4. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO ODGOJITELJ, ODREĐENO, PUNO RADNO VRIJEME 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je na natječaj pristigla jedna uredna i potpuna 

prijava, od Anđele Družijanić te kako se, s obzirom da je nestručna, prima na određeno 

vrijeme, do pet mjeseci, na puno radno vrijeme. 

Predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa 

za radno mjesto odgojitelj. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj 

(u prilogu) 

 

AD 5. ODLUKA O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA ZA 

RADNO MJESTO KUHARICA 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je na natječaj pristigla jedna uredna i potpuna 

prijava, od Anice Simić te kako se, s obzirom da je nestručna, prima na određeno vrijeme, do 

pet mjeseci, na puno radno vrijeme. 
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Predsjednica je stavila na glasovanje Odluku o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa 

za radno mjesto kuharica 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica 

(u prilogu) 

 

AD 6. ZAKLJUČAK O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA 

ZA RADNO MJESTO STRUČNI SURADNIK 

 

Predsjednica Antonia Frlan je obrazložila kako se nitko ne zapošljava jer se po natječaju nije 

nitko javio. 

Nakon kratke rasprave predsjednica je stavila na glasovanje Zaključak o izboru kandidata i 

zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto stručni suradnik. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Zaključak o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto stručni 

suradnik. 

 

(u prilogu) 

 

AD 7. ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA RADNO MJESTO 

ASISTENT/POMOĆNIK ZA NJEGU 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako treba raspisati natječaj za radno mjesto asistent sa 

danom 13. ožujka.2024. godine.  

Antonia Frlan stavlja na glasanje Odluku o raspisivanju natječaja za radno mjesto 

asistent/pomoćnik za njegu. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto asistent/pomoćnik za njegu 

(u prilogu) 

 

 

AD.8 RAZNO 

 

Ravnateljica Tarita Mašković iznosi trenutnu situaciju u vrtiću;  

- Zgrada Vrtića treba ići u cjelovitu obnovu, do tada se stvari samo „krpaju“ po potrebi 

uz asistenciju domara. Grijanje i instalacije su prioritet, puno se energije troši i gubi 

zbog loših instalacija; 

- Suđerica se pokvarila i treba kupiti novu; 

- Objavljen je Javni poziv za iskazivanje interesa za upis djece u sljedeću pedagošku 

godinu. Za sada imamo šestero prijavljene djece ( 3 za jaslice i 3 za mlađu vrtičku 

skupinu) pa ćemo do kraja mjeseca vidjeti koliki će biti konačni broj kako bi mogli 

planirati rad za sljedeću godinu. Ukoliko će se ići na model odvojenih skupina treba 
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razmišljati o dodatnim odgojiteljima, spremačici na puno radno vrijeme, stručnoj 

službi koju sada nemamo; 

- Trenutni izazov nam je i Studenac d.o.o od kojeg nabavljamo hranu. Oni su 

promijenili model naplate, kraći je rok plaćanja, pa sada imamo problema oko 

nabavke hrane; 

- Potrebno je napraviti plan raspolaganja sredstava koje je Osnivač dobio od 

Ministarstva kako bi točno znali na što ide taj novac.. 

- Što se tiče djelatnika trenutno se pokrivamo sa zamjenama kuharice i spremačice, 

prekovremeni sati su se platili, dio će se koristit kao slobodni dani po potrebi 

kolegica…  

Nakon izlaganja ravnateljice iznio se i problem neredovitog plaćanja participacije od strane 

roditelja, spomenula se i mogućnosti povećanja cijene Vrtića s obzirom da se iz tog prihoda 

financira prehrana djece.  

Ravnateljica je također nadodala kako je dobila informaciju od određene informatičke firme 

da po Zakonu o uredskom poslovanju Vrtić mora imati digitalnu pisarnicu te da postoje 

kaznene odredbe ukoliko se to ne napravi, a trebalo se davno, na što joj je predsjednica 

Antonia Frlan odgovorila da se nabava digitalne pisarnice za Vrtić uvrstila u Proračun za ovu 

godinu te da će se nabaviti program od iste firme čijim programom se služi Općina, koja je 

istu nabavila tek polovicom 2023 godine, budući da će isti službenik raditi na obje i 

računovodstveni programi trebaju biti isti. Ravnateljica je spomenula i edukaciju za zaštitu na 

radu koja se do sada nije provodila te kako želi da se za vrijeme dok je ravnateljica napravi 

što više toga što se Zakonom mora kako bi njenom nasljedniku bilo lakše. 

Predsjednica je također navela kako će sljedeći tjedan biti Općinsko vijeće na kojemu će se 

rebalansom utvrditi točno na što će se utrošiti sredstva koju Osnivač mjesečno dobiva od 

Ministarstva znanosti i obrazovanja. Ukoliko rebalans ne bude gotov do sjednice bit će kroz 

narednih mjesec dana. Također će se na Vijeću donijeti Odluka o plaćama u Vrtiću a 

zapošljavanje spremačice na puno radno vrijeme u bližoj budućnosti nije izgledno.  

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 13.45 sati. 

 

             

Zapisnik napisala                                                                 Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan, v.r                                                                                    Antonia Frlan, v.r 

 

 

KLASA: 601-02/24-01/03 

URBROJ: 2145-05-02-24-2 

U Lastovu, 13. ožujka 2024. godine  

 

Prilog: 

 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto Zdravstvena 

voditeljica – viša medicinska sestra 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto odgojitelj 

- Odluka o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica 

- Zaključak o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto stručni 

suradnik. 

- Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto asistent/pomoćnik za njegu 


